

Assessment Arrangements - EYFS Students for Academic Year 2020 - 2021

During the year, there are 5 EYFS assessment dates – Checkpoints 1 to 5. At each Mid and End of Semester assessment, the model below will be used to report a child's attainment to parents.

On-Line Learning

	Online Assessment A task to be carried out on a 1:1 basis on Teams with parent and child	Child's online tasks posted on Class Dojo (Photographs and Videos)	Participation	Total
KG1 and KG2	30	60	10	100

Blended Learning

	In class observations	Child's online tasks posted on Class Dojo (Photographs and Videos)	Participation	Total
KG1 and KG2	60	30	10	100

Each child's assessments are recorded within Development Matters age bands from 22-36 months, 30-50 months and 40-60 months. These developmental age bands indicate a child's development, and not their actual age. They are defined by a set of skills which children acquire at different ages and stages of their development. When a child reaches the end of KG2, the teacher will assess to see if the child has met their Early Learning Goals. These are a set of age related skills for a 5 year old child.

When your child is assessed, we record their development within the age bands as being:

- Beginning- at the early stages of gaining the skills.
- Secure – when a child is able to work on those skills with growing independence.
- Mastered – when a child is able to use the skills independently and apply the skills to everyday life.

	22-36 months			30-50 months			40-60 months			Early Learning Goal		
Nursery (KG1)	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered
Reception (KG2)	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered	beginning	secure	mastered

The shaded areas represent age band assessments for a typical Nursery (KG1) child

The shaded areas represent age band assessments for a typical Reception (KG2) child

Notice :Attendance, whether online or in school, is compulsory for all students from 20th September.
 We will be recording all attendance, and following up on all absences in the normal way.

تقييم طلبة مرحلة رياض الأطفال – (الرّوضة والتّمهيدّي) للعام 2020 – 2021

خلال العام الدراسي لدينا خمس مراحل محدّدة لتقييم طلبة الرّوضة والتّمهيدّي. وسيتمّ خلالها تقييمهم وفق النموذج الآتي، وذلك في منتصف الفصل وفي نهايته، ثمّ تزويد أولياء الأمور بتقارير تحصيل أبنائهم:

في حال اختيار التّعلم عن بُعد (التّعلم من البيت طوال الأسبوع (من الأحد إلى الخميس)

المجموع	المشاركة	أعمال الطالب المنشورة على كلاس دوجو (صور وفيديوهات توثق تنفيذ الطالب لأنشطة التّعلم البيتي)	(التّقييم عن بُعد - Online) تقييم فردي تنفّذه المعلّمة بحضور الطالب ووالدته عبر (Teams)	الرّوضة والتّمهيدّي
100	10	60	30	

في حال اختيار التّعلم المدمج (التّعلم داخل الأكاديمية ليومين، والتّعلم من البيت لثلاثة أيام)

المجموع	المشاركة	أعمال الطالب المنشورة على كلاس دوجو (صور وفيديوهات توثق تنفيذ الطالب لأنشطة التّعلم البيتي)	ملاحظة أعمال الطالب داخل الصّف (الأعمال الكتابية والشّفوية)	الرّوضة والتّمهيدّي
100	10	30	60	

يتمّ توثيق تقييمات الطّالب وفق مظاهر النّمّو في الفئات العمريّة من 22 – 36 شهرًا، ومن 30 – 50 شهرًا، ومن 40 إلى 60 شهرًا. إنّ هذه الفئات العمريّة تشير إلى مدى نموّ الطّلبة، وليس أعمارهم الفعلية. ويتمّ تحديد هذه الفئات من خلال مجموعة من المهارات التي يكتسبها الطّلبة في مختلف أعمارهم ومراحل نموّهم المختلفة. وفي نهاية المستوى التّمهيدّي (KG2)، يقيم المعلّم الطّالب للتّحقّق من مدى تمكّنه من بلوغ أهداف التّعلم المنشودة في نهاية مرحلة التّمهيدّي (ELG). وهذه مجموعة من الأهداف والمهارات التي يُتوقّع للطّالب أن يحقّقها عند بلوغه الخمس (5) سنوات.

عند تقييم الطّالب؛ فإننا نسجّل مظاهر تطوّر نموّه ضمن الفئات العمريّة على النحو الآتي:

- مبتدئ: وتشير إلى أنّ الطّالب ما زال في المراحل الأولى في اكتساب المهارات.
- جيّد: وذلك عندما يكون الطّالب قادرًا على القيام بالمهارات باستقلالية متزايدة.
- متقن: عندما يكون الطّالب قادرًا على القيام بالمهارات باستقلالية، وتطبيق هذه المهارات في الحياة اليومية.

المرحلة	36 – 22 شهرًا			30 – 50 شهرًا			40 – 60 شهرًا			أهداف التّعلم في مرحلة التّعليم المبكر
	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	
الرّوضة (KG1)	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	متقن
التّمهيدّي (KG2)	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	مبتدئ	جيّد	متقن	متقن

تمثّل الخانات المظلّلة تقييمات الفئة العمريّة للطّالب العاديّ في مرحلة الرّوضة (KG1)

تمثّل الخانات المظلّلة تقييمات الفئة العمريّة للطّالب في مرحلة التّمهيدّي (KG1).

ملحوظة: دوام الطّلبة، سواءً أكان من خلال التّعلم المدمج أو التّعلم عن بُعد، إلزامي، وذلك ابتداءً من 20 سبتمبر 2020. وسيتمّ توثيق الحضور يوميًا وسنتابع حالات الغياب وفق المعتاد.